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Onderwerp Zonneakker Weihoek'

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein

Portefeuillehouder Theunis

Schriftelijke vraag

Schrift elijke vragen'Zonneakker Weihoek'

Onze fracties hebben afgelopen week kennis kunnen nemen van het persbericht van de gemeente

Roosendaal waarin wordt aangegeven dat er een zonnepark komt in Roosendaal op een terrein
grenzend aan de snelweg 458.

Wij onderschrijven dit sooft initiatieven die bijdragen aan de doelstellingen van het Actieplan

Roosendaa I Futureproof voor een duurzaam en toekomstbestend ig Roosendaa l.

Zoals bij ieder initiatief hechten we wel waarde aan een juist proces met inbreng van onze inwoners.

U stelt dat dit zonnepark er komt in uw persbericht, maar geeft ook aan dat de initiatiefnemer een

vergunning heeft aangevraagd, naar waar wij aannemen deze nog niet is verleend.

1. Kunt u aangeven hoe het proces verder zal verlopen en wat hierbij de rol is van de gemeente

Roosendaal?

2. Past het initiatief binnen het geldende bestemmingsplan, graag een toelichting?

3. Past het initiatief binnen uw onlangs gepresenteerde beleidsvisie zonne-energie, graag een

toelichting?

4. Geeft de in beeld zijnde locatie geen beperkingen voor het mogelijk omleggen van de

snelweg 458 en/of de te nemen maatregelen voor een betere verkeersontsluiting van de

Tolberg en Weihoek?

5. Of ziet u hierdoor juist mogelijkheden voor het plaatsen van alternatieve vormen van

zonnepanelen zoals de zonne-geluidswal of zonnebomen zodat woongenot, kunst,

techniek, duurzaamheid alsmede de bewustwording daarvan gecombineerd wordt met de

mogel ijkheid tot bovenstaande verkeersontsluiting en/of omleggi ng?

Alvast dank voor uw antwoorden

MichaelYap, PvdA Alex Raggers, D66 Christian Villée, GroenLinks





Wij beantwoorden deze vragen als volgt.

1. Voor het initiatief is inmiddels een aanvraag om omgevingsvergunning bij ons ingediend. Op

voorhand is reeds duidelijk dat de uitgebreide procedure uit de Wabo van toepassing is,

waarbij wij uw raad om een verklaring van geen bedenkingen zullen vragen.

2. Nee. ln de huidige bestemmingsplanmethodiek van Roosendaal is een zonnepark niet

mogelijk. Mede daarom hebben wij een nieuwe beleidsvisie zonne-energie opgesteld.

3. Dat weten we op dit moment nog niet. De aanvraag moet nog getoetst worden.

4. idem 3.

5 Nee. Het betreft in dit geval enkel een aanvraag om een open stuk land te gebruiken als

zonnepark.

Hoogachtend,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Toine Theunis,

Wethouder d uurzaa mheid




